
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 25/5 2022 
 

Mødedeltagere: Gitte Holm, Nadja Strojeck, Maria Feldberg, Pia Havemann (referent) 

  

1. Mulighed for fremlæggelse/behandling af pkt. fra Hallen eller underviserne  

- Intet 

 

2. Godkendelse af referat 

- I forhold til baner skal der ikke sand på, men evt. flis.  

 

3. Meddelelser fra formanden 

- Fonde. Der er søgt §18 til mobilt vandingsanlæg. Der er søgt til et 

vandingsanlæg ved Sydbank samt et solarium ved Trelleborg Fonden.  

- Baner. Afventer færdiggørelse. 

 

4. Rapport fra kassereren 

- Likviditetsbudgettet overholdes. 

 

5. Rapport fra udvalgene 

- Aktivitetsudvalget har afholdt dressur-/programridningskursus med Ulla 

Martens.  

- Juniorudvalget har afholdt et ringridning. De arrangerer ringridning igen 

lørdag d. 28. maj kl. 13. 

- Møde afholdt med Bo fra Kongehøjsporets Trailbuilderlaug. Bo har holdt 

møde ang. ridestier og spor med Christian der er ny skovfoged ved 

Naturstyrelsen. Der er som et forsøg givet tilladelse til skiltning med ridning 

forbudt på nogle stier lavet af Trailbuilderlauget. Der aftales møde med 

skovfogeden i forhold til at få tilladelse til at renovere nogle stier, så de kan 

blive ridestier og vi undgår farlige situationer med cykler og heste.  

 

6. FB gruppen ABR 

- Vi undersøger om det er muligt at oprette administratorrollen for hele 

bestyrelsen. Evt. en FB side i stedet for en gruppe. 

 

 

 



7. Forberedelse til møde med underviserne 

- Halplanen skal revideres, så den er klar til efter sommerferien. Dette i 

samarbejde med underviserne.  

 

8. Evt. 

- Intet 

 

 

Næste møde onsdag d. 15/6 kl. 17.30 

 

 


